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Folketingets Miljøudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

Ministeren 
J.nr. KDI 14/00254 

 

Den 30. april 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 09.04.2014 stillet følgende spørgsmål nr. 311 

(alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling 

Bonnesen(V). 

 

 

Spørgsmål nr. 311 (alm. del) 
Vil ministeren kommentere artiklerne i Fyns Amts Avis d. 9. April 2014, side 4, 
vedr. sænkning af Ærøsundfærgen til kunstigt rev, herunder oplysningerne 
om at uddannelse er en væsentlig del af projektet, og at projektet kan blive et 
godt aktiv for Syddansk Universitet, til stor gavn for de studerende samt 
tilkendegivelserne fra dykkerklubberne, der ønsker at anvende skibet som rev til 
uddannelse, ligesom ministeren bedes kommentere de positive virkninger 
sænkningen af skibet vil have for dyre- og plantelivet (jf. ”Naturturisme retter 
ny appel til minister” og ”Opbakning fra Syddansk Universitet”, Fyns Amts 

Avis side 4, den 9. april 2014)? 

 

Svar 

Det er korrekt, at jeg, som beskrevet i artiklen i Fyns Amts Avis den 9. april, har 

modtaget en henvendelse vedrørende tilladelse til sænkning af færgen Ærøsund i 

Det Sydfynske Øhav. Da Naturturisme I/S har fremsendt nye oplysninger har der 

været grundlag for at genoptage sagen og den behandles i øjeblikket i 

Kystdirektoratet. 

 
Jeg henviser i øvrigt til svaret på MIU spørgsmål nr. 309.  

 

  

 

 

 

 

Kirsten Brosbøl / Hans Erik Cutoi-Toft 
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